



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the King's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur du Roi

PARTIES I ET II

Volume 42 Number 10

Whitehorse, October 15, 2023

volume 42 Numéro 10

Whitehorse, 15 octobre 2023

PUBLICATION AND SUBSCRIPTION

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the King’s Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II, excluding annual index	\$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III including annual index.....	\$75.00
Single issues, Parts I and II	\$6.00
Consolidating annual index to the 31st day of December	\$12.00

(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

ISSN 0715-2213

PUBLICATION ET ABONNEMENT

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l’Imprimeur du Roi. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d’avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II (sans index).....	65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III (inclus index cumulatif annuel)	75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II	6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre	12,00 \$

(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d’origine de ces textes.

ISSN 0715-2213





THE YUKON GAZETTE

LA GAZETTE DU YUKON

TABLE OF CONTENTS

TABLE DES MATIÈRES

Item	Page
PART I	
CHANGE OF NAME NOTICES	1
NOTICES	2
NOTICE OF DISSOLUTION.....	2
GARAGE KEEPERS LIEN ACT.....	6
APPOINTMENTS.....	7
HOSPITAL ACT.....	7
YUKON UNIVERSITY ACT.....	7
MEDICAL PROFESSION ACT.....	7
MINISTERIAL ORDERS	8
MARRIAGE ACT.....	8
CORRECTIONS ACT, 2009.....	8
PART II	
REGULATIONS	9
AREA DEVELOPMENT ACT	9
FINANCIAL ADMINISTRATION ACT	10
FINANCIAL ADMINISTRATION ACT	10
LANDS ACT AND TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT.....	11
PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT.....	11
MINISTERIAL ORDERS	12
WILDLIFE ACT	12
WILDLIFE ACT	12

Article	Page
PARTIE I	
AVIS DE CHANGEMENT DE NOM.....	1
AVIS.....	2
AVIS DE DISSOLUTION.....	2
LOI SUR LE PRIVILÈGE DU GARAGISTE.....	6
NOMINATIONS.....	7
LOI SUR LES HÔPITAUX.....	7
LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON.....	7
LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE.....	7
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS.....	8
LOI SUR LE MARIAGE.....	8
LOI DE 2009 SUR LES SERVICES CORRECTIONNELS.....	8
PARTIE II	
RÈGLEMENTS	9
LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL.....	9
LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES.....	10
LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES.....	10
LOI SUR LES TERRES ET LOI DU YUKON SUR LES TERRES TERRITORIALES.....	11
LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ.....	11
ARRÊTÉS MINISTÉRIELS.....	12
LOI SUR LA FAUNE.....	12
LOI SUR LA FAUNE.....	12







PART I

PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES

AVIS DE CHANGEMENT DE NOM

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Jamie Edwin MARTEL-RUDGE

Previous Name:

Claire Susanne RUDGE

Dated at Whitehorse, Yukon, this 14 day of September, 2023

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name:

Edward George SKOOKUM

Previous Name:

Eddy George SKOOKUM

Dated at Whitehorse, Yukon, this 15 day of September, 2023

NOTICES

AVIS

NOTICE OF DISSOLUTION

AVIS DE DISSOLUTION

Notice is hereby given that pursuant to section 143(3) of the *Societies Act*, the Registrar dissolved the following societies on October 3, 2023

Registrar of Societies

Societies dissolved as of October 3, 2023

Society Registration #	Name of Society
711217	"PARTNERS IN SAFETY SOCIETY"
710143	ABORIGINAL LABOUR FORCE ALLIANCE
835172	ACTIVE LIVING AND LEARNING MISSION
710541	AIKIDO YUKON ASSOCIATION
710347	ARCTIC BORDERLANDS ECOLOGICAL KNOWLEDGE SOCIETY
836286	AU TRAINING SOCIETY
835870	BEES & TREES SOCIETY
710406	BURWASH LANDING RECREATION COMMITTEE
836230	CAMPBELL REGION CHAMBER OF COMMERCE ASSOCIATION
711023	CAMPBELL REGION TRAINING FUND SOCIETY
700055	CARCROSS COMMUNITY & CURLING CLUB
700067	CARMACKS FAMILY ENTERTAINMENT SOCIETY
711223	COMMUNITY COUNSELLING AND SUPPORT SERVICES SOCIETY
700092	CONSULTING ENGINEERS OF YUKON
710905	COUNCIL OF NORTHERN ECONOMIC DEVELOPERS
711233	CREATIVE LAB NORTH SOCIETY
710771	DAWSON CITY FOOTBALL CLUB
711135	DAWSON CITY MUD BOG ASSOCIATION
710663	DAWSON CITY SLED DAWGS ASSOCIATION
710510	DEALING WITH THE WHOLE CHILD SOCIETY
711012	DEETRU' GWINES RADIO SOCIETY
711020	DESTINATION IMAGINATION YUKON SOCIETY



710621	DOWNTOWN RESIDENTS' ASSOCIATION
700162	ENVIRONMENTAL EDUCATION ASSOCIATION OF THE YUKON
711153	FARM TO PLATE POULTRY PRODUCER NETWORK
711186	FRIENDS OF GADZOOSDAA SOCIETY
711156	FRIENDS OF RIVER RIDGE LANE ASSOCIATION
711034	FRIENDS OF THE PALACE GRAND SOCIETY
836021	FROM OUR HEARTS SOCIETY
711212	GOLDEN HORN AFTER SCHOOL PROGRAM SOCIETY
711216	GRIZZLY CONSERVATION SOCIETY YUKON
711117	HAINES JUNCTION MOUNTAIN BIKE CLUB
711038	HAINES JUNCTION TRAINING TRUST FUND SOCIETY
711182	HEALTHY LIVING ASSOCIATION
700225	HIGH NOON ASSOCIATION
711111	HOTSPRINGS ROAD DEVELOPMENT AREA RESIDENTS ASSOCIATION
835847	JEFF FRIZZELL SPRING HOCKEY CLUB
711229	KASKA WORKS SOCIETY
837229	KLONDIKE BOXING ASSOCIATION
711227	KLONDIKE ICE QUEENS HOCKEY ASSOCIATION
835931	LIGHT THE PATHWAY SOCIETY
711191	LUCKY DAVEY'S CLUB
710548	MARSH LAKE SOLID WASTE MANAGEMENT SOCIETY
835827	MAYO ARCHERY CLUB
838092	MERCY MINISTRY MEXICO SOCIETY
710090	MIDNIGHT SUN DIRT RIDERS
711201	MOUNT LORNE CEMETERY SOCIETY
835234	NORTH OF 60 MARTIAL ARTS ASSOCIATION
835455	NORTH OF 60 TATTOO EXTRAVAGANZA ASSOCIATION
710992	NORTH RIDGE COMMUNITY ASSOCIATION
836244	NORTHERN CARPENTERS & ALLIED WORKERS LOCAL 2499 ASSOCIATION



711214	NORTHERN GENDER ALLIANCE
835856	NORTHERN NATIONS ALLIANCE
837059	NORTHERN STEEL FIGHTING SOCIETY
711194	NORTHRIDGE COMMUNITY CHURCH
710887	ORDER OF EASTERN STAR YUKON SOCIETY
711207	OUR CAMP ASSOCIATION
711166	P.A.D.D - PARENTS AGAINST DISTRACTED DRIVING ASSOCIATION
837049	PAWS FOUNDATION YUKON
710879	POLAR INSTITUTE OF TECHNOLOGY BOARD
711054	PREDATORS DOG PULLER SPORT ATHLETIC LEAGUE
711051	RUN DAWSON CLUB
710850	SONORA EVANGELICAL MINISTRIES
700398	SOUTHERN TUTCHONE TRIBAL COUNCIL
837584	STOP BULLY YUKON ALLIANCE
700416	SUZUKI STRINGS ASSOCIATION, YUKON
710512	TANTALUS RECYCLING SOCIETY
700431	TEEN PARENT ACCESS TO EDUCATION SOCIETY
835769	TERRA RIDERS YUKON SOCIETY
835757	THE SOCIETY RESPONSIBLE FOR THE PROMOTION OF THE KINGSCOTE AIR DISPLAY
710349	VUNTUT DOG MUSHERS ASSOCIATION
710674	W.L. SILVERTIP OLDTIMERS HOCKEY ASSOCIATION
710710	WATSON LAKE MINOR HOCKEY ASSOCIATION
710757	WATSON LAKE OUTDOOR BONSPIEL SOCIETY
711198	WESLEY'S RIDE FOUNDATION
711108	WHISTLE BEND COMMUNITY ASSOCIATION
711104	WHISTLE BEND COMMUNITY GARDEN COALITION
710949	WHITE RIBBON YUKON ANTI-VIOLENCE SOCIETY
711162	WHITEHORSE 2020 ARCTIC WINTER GAMES HOST SOCIETY
837791	WHITEHORSE CONDOMINIUM HOMEOWNERS ASSOCIATION



711197	WHITEHORSE COPPER NEIGHBOURHOOD ASSOCIATION
711213	WHITEHORSE HANDGAMES SOCIETY
711195	WHITEHORSE SENIOR SLO-PITCH LEAGUE
835669	WORLD PEACE COALITION CENTRE
711121	WRITING WITH LIGHT SOCIETY
711202	YUKON ARCHITECTURAL SOCIETY
837742	YUKON ASSOCIATION OF MIDWIVES
711018	YUKON BERRY GROWERS ASSOCIATION (YBGA)
700598	YUKON CHILD CARE ASSOCIATION
711147	YUKON CLIMBING ACCESS SOCIETY
711165	YUKON COMEDY COLLECTIVE BOARD
838228	YUKON COMMERCIAL PRODUCERS ASSOCIATION
710744	YUKON CONSERVATION OFFICERS ASSOCIATION
710418	YUKON DANCE FESTIVAL SOCIETY
700550	YUKON EXPLORERS SOCIETY
711043	YUKON FIRE FITNESS ASSOCIATION
710800	YUKON FIRST NATIONS HERITAGE GROUP
711189	YUKON HASKAP GROWERS ASSOCIATION
836781	YUKON HELPING HAND SOCIETY
711171	YUKON HOG PRODUCERS ASSOCIATION
710496	YUKON HOME EDUCATION SOCIETY
710480	YUKON HORSE & RIDER ASSOCIATION
836616	YUKON ILLUSTRATION COALITION
711185	YUKON KOREAN ASSOCIATION
710698	YUKON LICENSED PRACTICAL NURSING ASSOCIATION
711028	YUKON MEDIEVAL COMBAT GROUP
711225	YUKON MEDIEVAL SOCIETY
835134	YUKON PATRIOTS MOTORCYCLE CLUB
711157	YUKON PUNJABI BHANGRA SOCIETY



711183	YUKON REBALL ORGANIZATION
710437	YUKON RIVER INTER TRIBAL WATERSHED COUNCIL
711218	YUKON SCIENCE AND TECHNOLOGY ADVISORY SOCIETY
711134	YUKON SELECTS FOOTBALL AND FUTSAL CLUB
700116	YUKON SHOOTING FEDERATION
711193	YUKON SPORT PARACHUTE ASSOCIATION
836732	YUKON TACTICAL FORCE PAINTBALL CLUB
711221	YUKON TAEKWONDO ASSOCIATION
837408	YUKON WILDLIFE MANAGEMENT COALITION

GARAGE KEEPERS LIEN ACT

LOI SUR LE PRIVILÈGE DU GARAGISTE

Pursuant to Section 8, Subsection (a) to (d) inclusive of the *Garage Keepers Lien Act*, RSY 2002, Chapter 99:
PLEASE TAKE NOTICE that Canadian Tire Associate Store 0452 intends to sell at public auction one **2018 CHEVROLET SILVERADO 1500**, bearing Serial Number **3GCUKNEC1JG262103**.
It is believed that this 2018 CHEVROLET SILVERADO 1500 belongs to Wayne McDonald of Inuvik, NWT.
This public auction is to take place on the 2 day of November, 2023, at 11:00 AM, at the place of business of Canadian Tire Associate Store 0452 – 18 Chilkoot Way, Whitehorse, Yukon.
Name of auctioneer: Cory Lamble.
Contact: Canadian Tire – Douglas Muir at 867-668-3652 for further details.



APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2023/120 - 7 September, 2023

HOSPITAL ACT

Pursuant to subparagraph 5(1)(a)(i) of the *Hospital Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Myra Iles is appointed as a member of the Yukon Hospital Corporation board of trustees for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of September, 2023

This notice was published in the Yukon News on 22 September 2023.

FILED

O.I.C. 2023/121 - 7 September, 2023

YUKON UNIVERSITY ACT

Pursuant to subparagraph 13(1)(c)(ii) of the *Yukon University Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Brenda Butterworth-Carr is appointed as a member of the Yukon University board of governors for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of September, 2023

This notice was published in the Yukon News on 22 September 2023.

FILED

O.I.C. 2023/124 - 21 September, 2023

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 2(2)(c) of the *Medical Profession Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 Noel Sinclair is appointed as a member of the Yukon Medical Council for a three-year term.

2 The appointment of Ruth Wilkinson as a member of the Yukon Medical Council, made by Order-in-Council 2020/88, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 21 day of September, 2023

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/120 - 7 septembre 2023

LOI SUR LES HÔPITAUX

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 5(1)a(i) de la *Loi sur les hôpitaux*, décrète

1 Myra Iles est nommée membre du conseil d'administration de la Régie des hôpitaux du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de septembre 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 septembre 2023.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/121 - 7 septembre 2023

LOI SUR L'UNIVERSITÉ DU YUKON

La commissaire en conseil exécutif, conformément au sous-alinéa 13(1)c(ii) de la *Loi sur l'Université du Yukon*, décrète :

1 Brenda Butterworth-Carr est nommée membre du Conseil des gouverneurs de l'Université du Yukon pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de septembre 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 septembre 2023.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/124 - 21 septembre 2023

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 2(2)c de la *Loi sur la profession médicale*, décrète :

1 Noel Sinclair est nommé membre du Conseil médical du Yukon pour un mandat de trois ans.

2 La nomination de Ruth Wilkinson, à titre de membre du Conseil médical du Yukon, effectuée par le Décret 2020/88, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 21 jour de septembre 2023



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2023/42 - 20 September, 2023

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the *Marriage Act*, the Minister of Health and Social Services orders

1 Dana Mills is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective September 23, 2023.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of September, 2023

FILED

M.O. 2023/44 - 26 September, 2023

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the *Corrections Act, 2009*, the Minister of Justice orders

1 Sean McGinnis is appointed as a probation officer.

Dated at Whitehorse, Yukon this 21 day of September, 2023

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/42 - 20 septembre 2023

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la *Loi sur le mariage*, arrête :

1 Dana Mills est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 23 septembre 2023.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 jour de septembre 2023

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/44 - 26 septembre 2023

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES
CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la *Loi de 2009 sur les services correctionnels*, arrête :

1 Sean McGinnis est nommé agent de probation.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 21 jour de septembre 2023





PART II

REGULATIONS

FILED

O.I.C. 2023/122 - 7 September, 2023

AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to the *Area Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Lone Tree Development Area Regulation* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of September, 2023

This notice was published in the Yukon News on 22 September 2023.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

PARTIE II

RÈGLEMENTS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/122 - 7 septembre 2023

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur l'aménagement régional*, décrète :

1 Est établi le *Règlement sur la région d'aménagement de Lone Tree* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de septembre 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 septembre 2023.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2023/123 - 7 September, 2023

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Regulation to amend the Fees and Conditions Transitional Regulation (2023)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 7 day of September, 2023

This notice was published in the Yukon News on 22 September 2023.

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2023/125 - 21 September, 2023

FINANCIAL ADMINISTRATION ACT

Pursuant to the *Financial Administration Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Special Warrant (No.1) 2022-23* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 21 day of September, 2023

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/123 - 7 septembre 2023

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques*, décrète :

1 Est établi le *Règlement de 2023 modifiant le Règlement transitoire en matière de droits et de conditions* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 7 jour de septembre 2023

Cet avis a aussi été publié dans le Yukon News du 22 septembre 2023.

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/125 - 21 septembre 2023

LOI SUR LA GESTION DES FINANCES PUBLIQUES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur la gestion des finances publiques*, établit le mandat spécial suivant :

1 Est établi le *Mandat spécial n° 1 pour l'exercice 2022-2023* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 21 jour de septembre 2023

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



FILED

O.I.C. 2023/126 - 21 September, 2023

LANDS ACT AND TERRITORIAL LANDS (YUKON) ACT

Pursuant to the *Lands Act* and the *Territorial Lands (Yukon) Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Order to amend the Order Respecting the Withdrawal from Disposal of Certain Lands in Yukon (Áashú Lands and Surrounding Area) (2023)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 21 day of September, 2023

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

O.I.C. 2023/127 - 21 September, 2023

PLACER MINING ACT AND QUARTZ MINING ACT

Pursuant to section 98 of the *Placer Mining Act* and section 15 of the *Quartz Mining Act*, the Commissioner in Executive Council orders

1 The attached *Order to amend the Order Prohibiting Entry on Certain Lands in Yukon (Áashú Lands and Surrounding Area) (2023)* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 21 day of September, 2023

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/126 - 21 septembre 2023

LOI SUR LES TERRES ET LOI DU YUKON SUR LES TERRES TERRITORIALES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à la *Loi sur les terres* et la *Loi du Yukon sur les terres territoriales*, décrète :

1 Est établi le *Décret de 2023 modifiant le Décret déclarant inaliénables certaines terres du Yukon (terres Áashú et zones environnantes)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 21 jour de septembre 2023

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2023/127 - 21 septembre 2023

LOI SUR L'EXTRACTION DE L'OR ET LOI SUR L'EXTRACTION DU QUARTZ

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 98 de la *Loi sur l'extraction de l'or* et à l'article 15 de la *Loi sur l'extraction du quartz*, décrète

1 Est établi le *Décret de 2023 modifiant le Décret interdisant l'accès à certaines terres du Yukon (terres Áashú et zones environnantes)* paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 21 jour de septembre 2023

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2023/41 - 18 September, 2023

WILDLIFE ACT

Pursuant to the *Wildlife Act*, the Minister of Environment orders

1 The attached *Moose Hunting Season Closure Order — Faro* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 8 day of September, 2023

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

FILED

M.O. 2023/43 - 22 September, 2023

WILDLIFE ACT

Pursuant to the *Wildlife Act*, the Minister of Environment orders

1 The attached *Moose Hunting Season Closure Order — Mayo* is made.

Dated at Whitehorse, Yukon this 21 day of September, 2023

Copies of these above mentioned materials are available for a nominal fee from the Inquiry Centre, Government of Yukon Jim Smith Building, Whitehorse, Yukon. Or in writing from King's Printer Subscriptions, PO Box 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/41 - 18 septembre 2023

LOI SUR LA FAUNE

Le ministre de l'Environnement, conformément à la *Loi sur la faune*, arrête :

1 Est établi l'Arrêté ministériel portant sur la fermeture de la saison de chasse à l'original — Faro paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 8 jour de septembre 2023

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2023/43 - 22 septembre 2023

LOI SUR LA FAUNE

Le ministre de l'Environnement, conformément à la *Loi sur la faune*, arrête :

1 Est établi l'Arrêté ministériel portant sur la fermeture de la saison de chasse à l'original — Mayo paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 21 jour de septembre 2023

Des copies des documents mentionnés ci-dessus sont disponibles, moyennant des frais modiques, au centre de renseignements de l'édifice Jim Smith du gouvernement du Yukon ou en écrivant au service des abonnements de l'Imprimeur du Roi, CP 2703 (W-4), Whitehorse, Yukon Y1A 2C6 Canada.



